
 

Zápisnica 

napísaná z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ťapešove, 

ktoré sa konalo dňa 8. marca  2023 v zasadačke Obecného úradu 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Neprítomný: MVDR. Štefan Kulina 

Hostia: František Hurák ml., Jaroslav Balák, Tibor Škapec, Martin Boboň 

     Starosta obce p. Pavol Bugaj, otvoril zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Ťapešove a 

oznámil, že bolo zvolané v zmysle §-u 13, ods.4, písm. a)  zák. 369/1990 Z.z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. 

     Ďalej konštatoval, že všetci poslanci OZ boli na toto zasadnutie pozvaní písomne a včas. 

Z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní všetci 7. poslanci  -  zasadnutie OZ je uznášania 

schopné je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov (3,5) a viac ako 3/5 poslancov (4,2) 

 

 Program: 1. Otvorenie 

                   2. Kontrola uznesení 

                   3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

                   4. Prejednanie žiadosti 

        5. Rôzne 

                   6. Diskusia              

                   7. Návrh na uznesenie                

                   8. Záver 

 

 Program OZ všetci prítomní poslanci schválili.  

 

2. Kontrola uznesení 

 

     Starosta obce p. Pavol Bugaj vykonal kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho  

zasadnutia OZ, ktoré sa konalo dňa. 

 
 splnené uznesenia: 61, 63, 64, 66,67, 69, 70, 71,72, 73,74, 75, 76,77 

 uznesenia v riešení:  58,59, 60, 62,  

 uznesenia nepodliehajúce kontrole: 54, 55, 56,57, 65, 68,  

 nesplnené uznesenia: - 

 

 

3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov  zápisnice a zapisovateľa  

 

Starosta predložil na schválenie členov komisie, overovateľov a zapisovateľku v zložení: 

 

a/  návrhovú komisiu:    Peter Laclavík  

       Ľuboš Hurák 

b/ overovateľov:        František Slivčák 

       Marek Jančiga   

c/ zapisovateľku:            Zuzana Kureková 

 

Poslanci OZ členov komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľku schválili. 

 



 

4. Prejedanie žiadostí  

 

 Na zasadnutí bolo udelené slovo hosťovi p. Boboňovi, ktorý opätovne predniesol svoju 

žiadosť o úpravu prístupovej cesty k jeho rodinnému domu. Ešte predtým poslanec 

Michal Stercula oboznámil poslancov OZ zo zápisom stavebnej komisie, ktorá sa bola 

na situáciu na spomínanej komunikácii pozrieť. Pán Boboň uvádza, že cesta je značne 

poškodená z dôvodu stavebných prác a začína byť neprejazdná. Navrhuje urobiť 

odrážky, vykopať rigol po pravej strane cesty a odviesť, tak vodu do potoka, alebo to 

riešiť osadením dopravnej značky, aby touto cestou nejazdili nákladné  autá. Je ochotný 

sa spolupodieľať na nákladoch na úpravy tejto cesty. Po diskusii o možnostiach sa 

poslanci uzniesli, že treba zvolať účastníkov konania, teda majiteľov pozemkov, ku 

ktorým nákladné autá prechádzajú, aby sa dohodli na spoločnej  úprave cesty. Stavebná 

komisia zvolá účastníkov do 31.3.2023. 

 Na zasadnutie obecného zastupiteľstva boli  pozvánkami prizvaní aj účastníci 

ďalšieho konania a to František Hurák ml., Jaroslav Balák a Tibor Škapec, vo veci 

žiadosti Františka Huráka o vytýčenie cesty.  Poslanec Marek Jančiga oboznámil 

poslancov OZ zo zápisom stavebnej komisie,  ktorá sa bola na situáciu na spomínanej 

komunikácii pozrieť. František Hurák navrhuje urobiť zbernú šachtu a stiahnuť 

povrchovú vodu rúrami do zbernej šachty. Starosta konštatuje, že do cesty zasahuje 

stavba a oplotenie p.Tibora Škapca a k úprave cesty nedôjde, pokiaľ nedôjde k jej 

rozšíreniu, tak aby spĺňala stanovenú šírku. Pán Balák pravidelne čistí šachtu, ktorá sa 

nachádza pri jeho rodinnom dome od nánosov z tejto komunikácie. Pán Škapec si je 

vedomí, že oplotenie jeho rodinného domu zasahuje do komunikácie a budova by mala 

podľa jeho vyjadrenia  osadená na hranici pozemkov. Je ochotný dať zamerať hranice 

pozemkov a podľa výsledku zamerania je ochotný jednať o ďalšom postupe. Poslanci 

sa dohodli, že po zameraní pozemku zvolá stavebná komisia účastníkov konania 

v termíne do 31.3.2023. 

5. Rôzne 

 Starosta obce požiadal poslancov o prehodnotenie odmeny starostu obce. Bol 

predložený návrh odmeny vo výške 30%. Starosta dal hlasovať o návrhu, ktorý 

poslancami nebol schválený. Traja poslanci boli za schválenie odmeny vo výške 

30%, štyria poslanci boli proti. 

 Starosta obce oboznámil poslancov s výzvou z Environmentálneho fondu, 

vďaka ktorej sa obec môže uchádzať o finančné prostriedky na dovybavenie malej 

kompostárne, ktorú v obci máme zriadenú a to zakúpením traktora s vlečkou 

a čelným nakladačom. Žiadosť je potrebné vypracovať do 17.4.2023. Poslancom 

ukázal cenové ponuky na vypracovanie spomínaného projektu a cenové ponuky 

traktorou aj s príslušenstvom a požiadal ich o vyjadrenie. Poslanci vybrali cenovú 

ponuku na vypracovanie projektu firmu OPŽP SK v sume 840 eur a traktor ZETOR 

s vlečkou, prípadne čelným nakladačom. Obec by sa uchádzala o dotáciu vo výške 

cca 80 000 eur, kde je spoluúčasť obce vo výške 5% z celkových nákladov. 

 Starosta obce oboznámil poslancov, že je potrebné dať vypracovať Plán 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na roky 2023-2030. Osloví agentúru 

SEVER, ktorá PHSR vypracovávala za predchádzajúce obdobie, s čím poslanci 

súhlasili. 

 Starosta obce informoval poslancov  o schválení dotácie na rekonštrukciu 

miestnej komunikácie Mareckého pľac z prostriedkov MAS Biela Orava. Dodávateľ 

na vykonanie diela je vysúťažený, miestnu komunikáciu je však potrebné najskôr 

zrealizovať z vlastných prostriedkov a až následne žiadosť o preplatenie finančných 

prostriedkov. Navrhol  poslancom, či by nebolo dobré pred realizáciou miestnej 



 

komunikácie zrekonštruovať oporný múr pri starej budove ZŠ a preložiť staré 

vodovodné potrubie, aby sa v budúcnosti už nemusela opätovne rozkopávať 

novovybudovaná miestna komunikácia, s čím poslanci súhlasili. 

 Zapisovateľka Zuzana Kureková, požiadala poslancov OZ o schválenie odmeny 

pre p. Štefániu Balákovú za spracovanie zápisov do kroniky obce za roky 2016-

2020.Poslanci schválili odmenu vo výške 300 eur. 

 

 

 

6. Diskusia  

 

V diskusií informoval starosta obce poslancov obecného zastupiteľstva : 

 O prenájme priestorov viacúčelovej telocvične pre p. Kypusa, ktorý sa bude venovať 

mladým hasičom  

 O prenájme priestorov viacúčelovej telocvične sestričke Beáte, ktorá organizuje 

stretnutia pre deti 

 O prijatí nového pracovníka obce p. Jozefa Palidera od 1.3.2023, na pozíciu údržbár 

obce 

 O zakúpení umývačky riadu do Školskej jedálne 

 O neschválení zmeny osadenia dopravného značenia na štátnej ceste  I/78 a zaslanie 

výzvy k zmene dopravného značenia Slovenskej správy ciest- generálne riaditeľstvo 

 O rozhodnutí viacerých vlastníkov pozemkov v časti obce Dolina vybudovať 

vodovodnú prípojku v dĺžke cca 500 m,  na vlastné náklady 

 O voľbe predsedu ZMOBO- za predsedu bol zvolený starosta obce Breza p. Matejčík 

 O popadaní odkvapových rúr na budove kultúrneho domu, situácia bola nahlásená 

na poisťovňu 

 O situácii počas snehovej kalamity, dostupných mechanizmoch, vyhlásení krízovej 

situácie a podaní žiadosti o preplatenie nákladov snehovej kalamity 

 o škodovej udalosti na autobusovej zástavke po dopravnej nehode,  škoda bola 

nahlásená na poisťovňu, opravu zrealizuje súkromná firma. 

 

V diskusii vystúpili poslanci: 

p. Hurák- volal mu p. Štibráni, že za domom popadali stromy, ktoré sú na pozemku p. Oleša. 

p.Slivčák – pri RD č. 18 je v potoku spadnutá kovová lavička 

                - či je časovo obmedzené využitie kultúrneho domu na kar 

p. Stercula- pri RD č. 179 vytŕča  kanalizačný poklop 

p. Laclavík – aby sa zakázali páliť klasické sviečky v dome smútku a používali elektrické 

p. Huráková – namaľovať steny v dome smútku umývateľnou farbou  

p. Palider – bolo by vhodné dať vysypať časť miestnej komunikácie pri p. Kozákovi 

                - navrhuje, aby sa zasadnutia obecného zastupiteľstva konali každý mesiac 

  

Poslanci OZ sa dohodli, že ďalšie zastupiteľstvo sa bude konať 12.4.2023.  

  

7. Návrh na uznesenie 

 

Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia z 1. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktorý 

bol všetkými prítomnými poslancami schválený.  

 

 

 



 

8. Záver 
 

Starosta obce  ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva poďakovaním za účasť 

a poďakoval všetkým poslancom za spoluprácu. 

  

 
návrhová komisia:  p. Peter Laclavík               ................................... 

 

                       p. Ľuboš Hurák     .................................. 

      

overovatelia        p. František Slivčák                             ................................... 

 

                           p. Marek Jančiga                          ................................... 

 

zapisovateľka :    Zuzana Kureková                  .................................          

           

                   

V Ťapešove, 8.3.2023 

 

Starosta obce zápisnicu podpísal, dňa 20.3.2023. 

 

 

  

                                                                                            Pavol Bugaj 

                                                                                            starosta obce 
                                                                                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


